
Referat af bestyrelsesmøde d. 15. januar 2024 

 

1. Besøg af Michael Dahlgaard som informerer om fælles bestyrelse i de tre institutioner 
der bliver lagt sammen til en landsbyordning. Det er Majgården, Øster Jølby skole og 
Øster Jølby Børnehus. 
 
Der skal være repræsentanter fra de 3 institutioner. Derudover kan vi i Børnehuset lave 
et forældreråd. 
Fælles bestyrelse: Der er ingen krav om antal deltagere. Når der skal tages beslutning 
om noget i børnehuset så har skolen ikke stemmeret og omvendt. Man tager 
vedtægterne fra skole og daginstitution med ind i den fælles bestyrelse og laver nye 
vedtægter.  
 
Øster Jølby Børnehus` bestyrelse kommer med forslag til fælles bestyrelse om 2 
repræsentanter herfra og en suppleant. Derudover 1 personalerepræsentant. Der skal 
defineres hvad suppleantens rolle er.  
Derudover foreslår vi 1 fra Majgården, 3 fra skolen og x antal fra ledelsen, så 
bestyrelsen ikke bliver for stor.  
Vi beslutter selv antal møder om året. Michael Dahlgård foreslår 6 møder om året. 
 
Der skal laves et forældreråd, som også skal have repræsentanter i den store 
bestyrelse. Forældrerådet behøver man ikke blive valgt til. Det kan man bare melde sig 
til. Vi skal selv lave vores egne rammer for forældrerådet. Måske mødes 3 – 4 gange om 
året. Forældrerådet skal bruges på aktiviteter f.eks. bedsteforældredag, markedsdag, 
fotograf og børnehavens fødselsdag.  
 
Vi holder generalforsamling i Børnehuset, som normalt, hvor der bliver valgt 
repræsentanter som skal med videre i den store bestyrelse. Herudover laves der også 
et forældreråd, som også bliver valgt på generalforsamlingen. 
 
Michael snakker med de andre bestyrelser i næste uge og samler trådene fra alle 
institutioner. Han sender ud til os løbede hvad de får samlet og så skal vi kommentere 
løbende på det. 
 

2. Til næste møde skal vi lave rammen for det nye forældreråd. 
Skal alle forældre godkende det eller skal vi bare selv gøre det?  
Hvor mange skal der være i gruppen? 
Hvad skal forældrerådet tage stilling til? 
Skal der være personalerepræsentant? 
 



3. Digitale ure man kan spille på, tage billeder med, ringe fra osv. skal vi have taget op til 
en snak. Inga sender skriv ud til forældrene angående emnet og at ure med kamera ikke 
må medbringes i Børnehuset.  
 

4. Parkering – Rikke kontakter Michael fra Morsø Kommune, som er trafikplanlægger. Vi 
skal høre hvad status er på parkeringspladsen og sikkerheden derude.  
 

5. Blå futter – forældrene har ønske om at det bliver lavet ens i hele huset med nye futter i 
en spand og de brugte i en anden spand.  
 
Næste møde er d. 12. marts 2024 
 
 
Afbud: Jane 
Referent: Dorthe G 
 
 
 
 
 
 
 


